



**UNIT PUSAT SETEMPAT (OSC)**

**Majlis Daerah Yong Peng**

Km 1, Jalan Labis,  
83700, Yong Peng,  
Johor Darul Ta'zim

<http://eosc.mdyongpeng.gov.my>



**SENARAI SEMAK PERMOHONAN PERMIT BINAAN SEMENTARA**

PERMOHONAN ADALAH MELALUI OSC ONLINE YANG TELAH DIKUATKUASAKAN BERMULA 1 JANUARI 2018. PIHAK TUAN DIINGATKAN SUPAYA MEMATUHI SENARAI SEMAK YANG PERLU DIKEMUKAKAN DAN DISAHKAN MELALUI OSC ONLINE ADALAH SAMA DENGAN PERMOHONAN 'HARDCOPY' YANG DIKEMUKAKAN. PERMOHONAN TIDAK LENGKAP AKAN DIPULANGKAN SEMULA KEPADA PEMOHON.

TEMPOH PIAGAM KPKT : 69 HARI  
KOD PERMOHONAN : B03

**ID PROJEK :**

**NAMA PROJEK :**

**NAMA PEMAJU /PEMILIK :**

**SENARAI SEMAK DOKUMEN 'HARDCOPY' YANG PERLU DIHANTAR DI KAUNTER URUSETIA OSC, MAJLIS DAERAH YONG PENG DALAM TEMPOH 5 HARI SELEPAS PEMAKLUMAN DOKUMEN LENGKAP OSC ONLINE. PERMOHONAN MELEBIHI TEMPOH AKAN DIBATALKAN**

BIL	PERKARA	ONLINE (PDF)	SALINAN HARDCOPY		Untuk Kegunaan OSC
			OSC	JB	
1	Surat Permohonan oleh Orang Yang Mengemukakan (Perunding) (Nyatakan Tujuan, Tempoh Yang Dipohon & Perakuan Samada Pembinaan Telah Dimulakan Atau Tidak)	✓	1	1	
2	Borang A ( Jadual Kedua UKBS) - perakuan Arkitek atau Jurutera Profesional	✓	1	1	
3	Borang A ( Jadual Kedua UKBS) - perakuan Pelan Struktur Yang Diperakukan oleh Jurutera Struktur (Jika Berkaitan)	✓	1	1	
4	Salinan Surat Kelulusan Pelan Kerja Tanah, Jalan Dan Perparitan	✓	1	1	
5	Salinan Surat Kelulusan Pelan Bangunan	✓	1	1	
6	Pengiraan Yuran Proses ( Jadual Pertama UKBS)	✓	1	1	
7	Cek bayaran	x	1	-	
8	Salinan Insurans/Covernote terkini	✓	1	1	
9	Pelan Permohonan Bersaiz A1	✓	1	1	
10	Laporan Cadangan Teknikal Bergambar	✓	-	1	
11	Pelan Permohonan Bersaiz A1, Diwarnakan, Lengkap Dan Mengandungi : i. Tajuk Permohonan Permit Dan Senarai Lukisan Di Helaian Pertama ii. Alamat Pemilik / Pemaju, Kontraktor, SP, Nama & Tandatangan Di Setiap Helaian iii. Perakuan SP Pada Setiap Helaian (Rujuk Perakuan Standard UKBS) iv. Dijilid Dan Dilipat (Dengan Kemas Mengikut Saiz A4) v. Pelan Tapak Diwarnakan (Tunjukkan Lokasi Binaan Sementara cth. : Papan Dendeng, Kabin, Papan Iklan Dan Lain-lain) vi. Pelan Bumbung vii. Pelan Lantai viii. Pelan Tampak ix. Pelan Keratan x. Pelan Papan Tanda xi. Pelan Papan Dendeng (Hoarding) xii. Pelan Terperinci (Jika Ada) xiii. Pelan-pelan Lain (Jika Ada)	✓	-	2	

Diterima Dan Disemak Oleh :	(Untuk Kegunaan OSC)
Tarikh :	No Rujukan Fail :